
Kris Wyndaele lijsttrekker voor de N-VA
Een jaar voor de verkiezingen kondigt N-VA Lede aan dat gemeente- en OCMW-raadslid Kris Wyndaele 
de lijst zal trekken. 

Ervaring
Kris bouwde al heel wat ervaring 
en dossierkennis op in de OCMW-
raad en gemeenteraad. Als lid van 
de commissie Verkeer stond hij 
voor constructieve oppositie. Kris 
is een oudgediende van N-VA Lede 
en werd onlangs omwille van zijn 
jarenlange inzet verkozen als 
pionier van de afdeling.

Dynamisch en optimistisch
Omwille van die mix aan ervaring 
en veel goesting schuift het afde-
lingsbestuur Kris naar voor. “Met 
het dynamisme en optimisme van 
Kris hebben we de ideale front-

man om naar 2024 toe te werken”, 
stelt voorzitter van N-VA Lede 
Fernand Steurbaut. Kris is ook 
een gewaardeerd lid van ons rijke 
Leedse verenigingsleven. Sportieve 
ontspanning vindt hij bij de Roste 
Mon Boys.

Beter en eerlijker beleid
“Het zijn volgend jaar belangrijke 
verkiezingen want er liggen heel 
wat uitdagingen te wachten voor 
onze gemeente. Met een sterke 
N-VA-ploeg willen we de Leedse 
kiezer een duidelijke keuze bieden 
voor een beter én eerlijker beleid”, 
besluit Kris.

Politiek is te belangrijk 
om links te laten liggen
2024 wordt een jaar vol verkiezingen. Een belangrijk jaar dus. Want 
politiek speelt zich niet af boven onze hoofden. En onze stem is wel 
van belang.

De N-VA is er van overtuigd dat de politiek nadrukkelijk aanwezig is 
in ons dagelijkse leven. We worden geconfronteerd met de politieke 
beslissingen die op gemeentelijk niveau gemaakt worden. Of het nu 
gaat over veiligheid, wegenwerken of kinderopvang. Politiek is dan 
ook te belangrijk om links te laten liggen. Ieder kan op zijn manier zijn 
steentje bijdragen. En wij roepen iedereen dan ook op om zijn steen 
in de rivier te verleggen. Praten, schrijven, overtuigen, stemmen of 
flyeren. We kunnen ook uw hulp zeker gebruiken. Spreek gerust onze 
bestuursleden aan of contacteer ons via lede@n-va.be.

Bio
•  Geboren op 17 augustus 1971
•   Woont in Smetlede
•  Vader van dochter Amelie

•  Partner van Leen Henderickx
•  Politieke ervaring: OCMW-raadslid, 

Lid van bijzonder comité voor de sociale 

dienst, gemeenteraadslid en lid van 
de gemeenteraadscommissie voor 
verkeersveiligheid en -leefbaarheid.

 In september hield de N-VA alweer een geslaagd eetfestijn. 
Fien Henderickx was de gelukkige winnaar van de tombola. 

Profi ciat, Fien!
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N-VA wil sluikstort aanpakken
De gemeente Lede en intercommunale ILvA gaan samenwerken om met camerabewaking sluikstorten te ontmoedigen. Dat is 
een nobel initiatief maar slechts een kleine stap naar een goede aanpak. Het gaat om slechts een camera die dan nog maar een op 
vier weken ingezet wordt. De gemeente betaalt daarvoor 550 euro per week.

Tijd voor actie
Lede heeft nood aan een veiligheidsbeleid met een bestuurlijke aan-
pak van overlast en criminaliteit. Dat is tot op heden in Lede onbe-
staande. Raadslid Jan Lievens is ervan overtuigd dat de realiteit ons 
zal dwingen om actie te ondernemen.”Wie ogen en oren heeft, merkt 
dat de overlast toeneemt. De N-VA pleit al langer dan vandaag voor 
een integraal veiligheidsbeleid. Dat betekent dat heel wat overlast-
problemen niet zo eenvoudig op te lossen zijn en dus een veelzijdige 
en volgehouden aanpak vereisen.”

Heeft u ook al sluikstort opgemerkt in onze gemeente?

N-VA heeft het jongste gemeenteraadslid in haar fractie
De voorbije vijf jaar van de legislatuur lieten hun sporen na binnen de gemeenteraad. Door het vertrek van een aantal jonge 
raadsleden bij diverse partijen, is N-VA-fractielid Stijn Droessaert met zijn 36 jaar meteen het jongst zetelende raadslid van 
Lede. 

Een probleem

“Dat is een jammere evolutie die we niet alleen in onze gemeente zien. Het wordt ook elders 
een probleem. De politieke moeheid die maatschappelijk leeft, werkt dat fenomeen zeker in de 
hand. Toch is het belang van de gemeenteraad en constructief oppositie voeren van cruciaal 
belang in een democratische bestuur. Ik vind het zelf nog steeds een voorrecht om daar te 
mogen zitten en te kunnen wegen op belangrijke dossiers. Ik geef mee vorm aan de gemeente 
en vertegenwoordig de stem van de burger”, aldus Stijn Droessaert. 

Alle leeftijden vertegenwoordigen

Als N-VA-fractie zijn we ervan overtuigd dat het belangrijk is dat alle leeftijdscategorieën zo 
goed mogelijk vertegenwoordigd zijn. Stijn zet zich vooral in voor de dossiers ruimtelijke orde-
ning maar ook jeugd en de noden van de jongen gezinnen zijn beleidsdomeinen die Stijn nauw 
aan het hart liggen.  

Nieuwjaarsreceptie
N-VA Lede nodigt uit

Vrijdag 19 januari 2024
om 20 uur

’t Zaalken Papegem
Papegemstraat 43 in Papegem

Iedereen is welkom

lede@n-va.be



Geef een toekomst aan onze kerken
Lede beschikt over mooie en goed onderhouden kerken. Dankzij de bijdrage van de gemeente, van de de belastingbetaler dus, 
werden herstellingen en renovatie de afgelopen jaren uitgevoerd. Zo hoort het ook. Als gemeente hebben we de plicht om ons 
erfgoed goed te onderhouden en ook open te stellen.

Kerkenbeleidsplan
Sinds enkele jaren vraagt de Vlaamse Regering om een 
kerkenbeleidsplan op te stellen. Daarin bepalen de kerkelijke 
en gemeentelijke overheid wat de toekomstige invulling van de 
kerkgebouwen zal zijn. Kerkbezoek is dramatisch gedaald en 
niet alle kerken worden nog veelvuldig gebruikt. Een neven-
bestemming kan een nuttige aanvulling zijn waarbij verenigin-
gen en scholen gebruikmaken van hun kerk.

Afsprakennota
De gemeenteraad keurde in oktober een afsprakennota 2023-
2025 goed tussen het gemeentebestuur en het centraal kerk-
bestuur. Daarin werd helaas met geen woord gerept over het 

kerkenbeleidsplan. De Vlaamse overheid verwacht nochtans een 
geactualiseerd kerkenbeleidsplan in 2025. Door met de voeten 
te slepen riskeren de Leedse meerderheidspartijen dat 2023 een 
verloren jaar dreigt te worden.

Keuzes maken
De N-VA heeft altijd met veel sympathie gekeken naar ons 
religieus erfgoed. Wie dat erfgoed veilig wil stellen voor de 
toekomst kan niet anders dan aan de slag te gaan met kerkenbe-
leidsplan. “De N-VA roept het gemeentebestuur op om werk te 
maken van het kerkenbeleidsplan en eindelijk keuzes te maken 
zodat de toekomst van onze kerken wordt verzekerd,” stelt 
raadslid Jan Lievens.

N-VA 
op stap 

Lede moet 
keuzes maken 
om de toekomst 
van onze kerken 
veilig te stellen.
Jan Lievens, raadslid

www.n-va.be/lede



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


